
 

 

Αθήνα, 30 Αυγούστου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Μπροστά σε σοβαρό κίνδυνο υποστελέχωσης το ΕΚΑΒ Καλύμνου» 

Παρά τα δυο περίπου χρόνια πανδημίας που έχουν περάσει, γίνεται αντιληπτό ότι η 

απαραίτητη ενίσχυση του ΕΣΥ και των δομών του με προσωπικό, δεν έχει αποτελέσει ακόμη 

προτεραιότητα για την Κυβέρνηση. Ειδικά στα νησιά, η υποστελέχωση των ΓΝ, των 

Αγροτικών και Περιφερειακών Ιατρείων, του ΕΚΑΒ και άλλων Τομέων έχει αναδειχθεί σε 

μείζον ζήτημα, που προκαλεί ανασφάλεια στις τοπικές κοινωνίες και επηρεάζει σαφώς τις 

συνθήκες διαβίωσης.  

Χαρακτηριστική περίπτωση αποτελεί το ΕΚΑΒ Καλύμνου, στο οποίο αυτή τη στιγμή 

υπηρετούν έξι μόνιμοι διασώστες (εκ των οποίων ο ένας βρίσκεται σε αναστολή, ένας λίγο 

πριν την συνταξιοδότηση και ένας με προβλήματα υγείας). Παράλληλα υπηρετούν και 3 

επικουρικοί, των οποίων όμως οι συμβάσεις λήγουν τον Δεκέμβρη 2022 και τον Απρίλιο 2023. 

Η Κάλυμνος είναι ένα από τα μεγαλύτερα νησιά της Δωδεκανήσου, με πλήθος επισκεπτών 

να καταφθάνει στο νησί το καλοκαίρι, ενώ αξίζει επίσης να σημειωθεί ότι το ΕΚΑΒ Καλύμνου 

εξυπηρετεί και τα νησιά της Πάτμου, της Λέρου, της Αστυπάλαιας, της Τέλενδου, της Ψέριμου, 

των Αρκιών και του Αγαθονησίου, με αποτέλεσμα (σύμφωνα με τα στατιστικά στοιχεία της 

Υπηρεσίας) να εξυπηρετεί έναν όγκο 3,000 και πλέον περιστατικών ανά έτος.  

Οι εργαζόμενοι της Υπηρεσίας κρούουν τον κώδωνα του κινδύνου, σημειώνοντας ότι με βάση 

τα παραπάνω στοιχεία, και αν δεν ληφθούν άμεσες ενέργειες ενίσχυσης του Τομέα, του 

χρόνου το καλοκαίρι το ΕΚΑΒ του νησιού θα λειτουργεί μόνο με τέσσερα άτομα προσωπικό 

και θα εξελιχθούν σενάρια με ακάλυπτες βάρδιες, παρά το υψηλό αίσθημα ευθύνης των 

εργαζομένων, με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την Υγεία και την ασφάλεια, τόσο του ντόπιου 

πληθυσμού, όσο και των επισκεπτών. 

Η πάγια πρακτική του Υπουργείου Υγείας να μην προχωρά σε μόνιμες προσλήψεις, αλλά να 

προσπαθεί μέσω εσωτερικών μετακινήσεων και αποσπάσεων να συμπληρώσει τα σημαντικά 

κενά στις δομές και τις Υπηρεσίες έχει αποδειχθεί αναποτελεσματική και επικίνδυνη, αφού 

αποτελεί μια εμβαλωματική πολιτική, δεν λύνει τις μόνιμες ανάγκες, ενώ δημιουργεί 

διάσπαρτα κενά σε όλη την Ελλάδα και τα άλλα νησιά. Όπως μάλιστα σχολιάζει ο Πρόεδρος 

του Πανελληνίου Συλλόγου Συμβασιούχων Εργαζομένων ΕΚΑΒ, οι κενές οργανικές θέσεις 

αυτή την στιγμή του ΕΚΑΒ πανελλαδικά ανέρχονται περίπου στις 700, την ώρα που η 

επερχόμενη προκήρυξη έχει ήδη καθυστερήσει αρκετά.  

Τέλος, όπως υπογραμμίζεται από τους ίδιους τους εργαζόμενους, για να αντιμετωπισθούν τα 

άμεσα προβλήματα λειτουργίας του ΕΚΑΒ Καλύμνου χρειάζεται η παράταση όλων των 

συμβάσεων των υπηρετούντων επικουρικών και η δέσμευση για πρόβλεψη τουλάχιστον 

πέντε θέσεων για την συγκεκριμένη Υπηρεσία, κατά την επικείμενη προκήρυξη του Κλάδου.   
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Επειδή το ΕΚΑΒ Καλύμνου ενέχει κομβικό ρόλο στην κάλυψη των αναγκών όχι μόνο του 

νησιού- έδρα, αλλά και των γύρω μικρών νησιών της Δωδεκανήσου,  

Επειδή το σοβαρό πρόβλημα υποστελέχωσης πρόκειται να επηρεάσει την συνολική 

λειτουργεία της Υπηρεσίας, ειδικά κατά τους θερινούς μήνες της επόμενης τουριστικής σεζόν,  

Επειδή το ΕΚΑΒ Καλύμνου δεν έχει ενισχυθεί ουσιαστικά μέσω των πρόσφατων 

προκηρύξεων και μέχρι τώρα λειτουργεί βασιζόμενο στο υψηλό αίσθημα καθήκοντος των 

εργαζομένων και της ευθύνης τους προς τον συνάνθρωπο, 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός 

 

1. Πόσες θέσεις έχουν προβλεφθεί για το ΕΚΑΒ Καλύμνου στην επικείμενη 

προκήρυξη του Κλάδου; Προτίθεται το Υπουργείο, μετά και την δημοσιοποίηση 

των παραπάνω κινδύνων στη λειτουργία  της Υπηρεσίας,  να δεσμευτεί για την 

ενίσχυση του προσωπικού με τουλάχιστον πέντε μόνιμες θέσεις;  

2. Ποιος ο σχεδιασμός του Υπουργείου για την παράταση των Συμβάσεων του 

επικουρικού προσωπικού που υπηρετεί στο ΕΚΑΒ Καλύμνου, με δεδομένο ότι 

μέχρι τον Απρίλη του 2023, που θα έχουν αποχωρήσει σταδιακά οι επικουρικοί, 

η Υπηρεσία θα αντιμετωπίσει σοβαρό πρόβλημα υποστελέχωσης και άρα 

λειτουργίας.  

   

 

Ο ερωτών βουλευτής 

Σαντορινιός Νεκτάριος  

 




